
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 26. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 801
Vil ministeren i forlængelse af REU alm. del - svar på spm. 160 og 574 tilkendegive, om 
ministeren synes, at REU alm. del - svar på spm. 160 er retvisende, herunder hvorfor 
ministeren ikke i svaret tydeligt har angivet, at de 160 omtalte kameraer drejer sig om 
overvågningskameraer fra kinesiske producenter i Rigspolitiet og i politikredsene og ikke 
antallet af kameraer på landsplan, hvilket der spørges til? Og vil ministeren samtidig rede-
gøre for, hvor mange overvågningskameraer, der samlet i alt på tværs af myndigheder er 
opsat rundt omkring i landet, som er produceret af en kinesisk ejet producent?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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